

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALDAMAN FOR INVESTMENTS Date: 16-08-2026 11:42:50 AM Subject: End of Representation on the Board of Directors	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الضمان للاستثمار التاريخ: 16-08-2026 11:42:50 AM الموضوع: انتهاء تمثيل في مجلس الادارة
We would like to inform you that the representation of Mr. Adel Ibrahim Asaad on the Board of Directors of Al Daman for Investment Company, as a representative of the Social Security Corporation, has ended effective 16 August 2026 As no replacement representative has been appointed by the Social Security Corporation to date, the Board seat will remain vacant until a new representative is nominated and appointed	نود إعلامكم بأنه قد انتهى تمثيل عطوفة السيد عادل إبراهيم أسعد في مجلس إدارة شركة الضمان للاستثمار، بصفته ممثلاً عن المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي، وذلك اعتباراً من تاريخ 2026/8/16. وحيث أنه لم يتم حتى تاريخه تسمية ممثل بديل عن المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي، فإن المقعد سيكون شاغراً حين تسمية الممثل الجديد.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hana Farhan Hourani	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hana Farhan Hourani